
Sitno dnia, 20 maja 2022 r. 

 

Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji 

Rady Gminy Sitno 

w dniu 20.05.2022 r. 

(spotkanie nieobowiązkowe) 

 

Radni: 

1. Władysław Wydmański – Przewodniczący 

2. Antoni Gazda – Wiceprzewodniczący 

3. Roksana Kotarska - Wiceprzewodniczący 

4. Adam Mazurek 

5. Grażyna Blaszka 

6. Violetta Wiech 

7. Krzysztof Zwolak 

8. Radosław Kwapisz 

9. Krzysztof Blaszka 

10. Tomasz Ożga 

11. Tomasz Gąsior 

12. Leszek Kozak 

13. Lech Brzozowski 

14. Jan Ryszczuk 

Radny nieobecny: 

1.       Kamil Pyś 

 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń - Wójt Gminy 

2. Agnieszka Grzesiuk – Sekretarz Gminy 

3. Marzena Futyma Sawicka – Skarbnik Gminy 

4. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum 

 

Na spotkaniu Radni jak i przedstawiciele Urzędu Gminy Sitno rozmawiali na 

następujące tematy:  

1) Gminna Komunikacja - propozycja ograniczenia linii ze względu na rosnące koszty 

transportu – brak możliwości likwidacji ze względu na korzystanie z gminnej komunikacji 

przez mieszkańców. Mieszkańcy korzystając z gminnej komunikacji dojeżdżają do 

strategicznych punktów takich jak: Ośrodek Zdrowia, szpital i wszelkiego rodzaju 

urzędów. 

2) Redukcja linii kursów MZK – kursy muszą pozostać na obecnym poziomie. Podobnie jak 

w przypadku gminnej komunikacji decyduje o tym rosnące zainteresowanie wśród 

mieszkańców gminy Sitno. 

3) Dostarczanie nakazów płatniczych mieszkańcom – niektórzy sołtysi nie roznoszą 

nakazów płatniczych albo wybierają tylko pewną grupę mieszkańców, którym                            



je dostarczają. Sołtysi o których mowa nawet, gdy nie roznoszą nakazów pobierają opłaty 

za podatki otrzymując z tego prowizję. Po wstępnej analizie gmina jest co najmniej 30 tys 

zł na minusie ze względu na to, że nakazy płatnicze musiały zostać wysłane pocztą. Jeden                

z Radnych stwierdził, że przyczyną takiego działania sołtysów jest obniżenie procentu 

prowizji. Padła propozycja, żeby uruchomić e–rachunki, e-faktury e-płatności 

elektroniczne. Następną propozycją była zatrudnienie osoby, która roznosiłaby nakazy 

płatnicze zamiast sołtysa. 

4) Aktualizacja statutów sołeckich – trwały rozmowy na temat kadencyjności (ustalono, że 

kadencyjność zostaje jak do tej pory – 4 lata), połączenie sesji sołtysów z sesją Rady 

Gminy, obowiązki sołtysa, wybory sołeckie miałyby odbywać się w świetlicach lub                 

w miejscu wskazanym przez Wójta.   

5) Pismo ze Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji Gminy Sitno i Okolic C.L.: w piśmie 

Prezes Stowarzyszenia zwraca się do Wójta i Rady z Prośbą współfinansowania zakupu 

nowego pieca do Szkoły Podstawowej w Kolonii Sitno. Stan obecnego pieca nie pozwala 

na jego dalsze użytkowanie. Koszt zakupu kotła i części potrzebnych do wymiany wynosi 

około 49 151,93 zł, koszt robocizny około 10 000 zł.  Wójt zaproponował przekazać na 

ten cel 20 000 zł. Ww. kwota zostałaby uwzględniona w budżecie gminy na przyszły rok. 

Po burzliwej dyskusji Radni zgodzili się na powyższą propozycję. 

6) Dyskusja na temat czynszów dzierżawnych Stowarzyszenia na budynki gminne w których 

znajdują się Szkoły – po dyskusji czynsz pozostaje na takim samym poziomie jak 

poprzednio, czyli 10 zł /m-c. 

7) 9 czerwca br. odbędzie się sprzątanie terenów gminy Sitno przez szkoły – zakończenie 

Dom Senior + w Stanisławce. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

   /-/ Władysław Wydmański 

 

 


